
Zápis z řádného zasedání kolegia děkana  
Fakulty filozofické Univerzity Pardubice 

ze dne 13. prosince 2021 
 
Přítomni: 
PhDr. Bianca Beníšková, Ph.D.; doc. Mgr. Šárka Bubíková, Ph.D.; doc. Mgr. Tomáš 
Hejduk, Ph.D.; PhDr. Adam Horálek, Ph.D.; Mgr. Kateřina Keplová; PhDr. Miroslav Kouba, 
Ph.D.; Mgr. Ondřej Krása, Ph.D.; doc. Mgr. Jiří Kubeš, Ph.D.; prof. PhDr. Milena 
Lenderová, CSc.; doc. Mgr. Pavel Marek, Ph.D.; Ing. Jaroslav Myslivec, Ph.D.; Mgr. Irena 
Reimannová, Ph.D.; Mgr. Olga Roebuck, Ph.D., M. Litt.; PhDr. Ivo Říha, Ph.D.; Naděžda 
Tichá. 
 
Omluveni:  
Ing. Veronika Kovářová; prof. PhDr. Petr Vorel, CSc. 
 
Hosté: 
Ing. Iveta Němcová 
 
 
1. Informace děkana  
 
1/1 Žádost o sabatikl – podal dr. Horálek dle Směrnice č. 9/2018 Poskytování tvůrčího volna 
na období 1. 2. – 31. 7. 2022. Většinu doby stráví dr. Horálek na stipendiu Ministerstva 
zahraničních věcí Taiwanu (březen – červen 2022), výstupem budou dvě studie v anglickém 
jazyce odevzdané do prestižních časopisů, výuku zajistí KSKA ze svých zdrojů. Jeho žádosti 
děkan vyhověl: kolega Horálek splňuje formální záležitosti stanovené zmíněnou směrnicí 
a stipendium využije ke svému růstu, který směřuje k habilitaci. 
 
 
2. Různé 
 
2/1 Doc. Marek – převod vědeckých prostředků do dalšího roku.  
 
Děkan: každý rok je umožněno převádět 5 % vědeckých finančních prostředků do dalšího 
roku. Zda naše fakulta bude moci v letošním roce převést více než 5 %, záleží na využití této 
možnosti jinými fakultami UPCE. Pokud některé fakulty UPCE převedou méně než 5 %, 
bude nám uvolněná kapacita nabídnuta. Termín není znám.  
 
2/2 Doc. Marek – vědecké týmy a jejich fungování v následujícím roce 
 
Doc. Bubíková – vědecké týmy odevzdají zprávu o činnosti vědeckých týmů do 31. 1. 2022.  
Žádosti o nové vědecké týmy lze podávat volnou formou (tj. není na to formulář) do 31. 
ledna 2022 dle Směrnice č. 4/2020 Principy rozdělování prostředků DKRVO a hodnocení 
vědecké a tvůrčí činnosti na FF UPa (novela ze dne 18. 5. 2021). Lze využít i pro úvazek 
člena, zapojení postdoků či doktorandů atd. 
 
2/3 Dr. Říha – Interní rozvojové granty: 
• Interní rozvojový fond 2021: za FF splněno a dočerpáno, dr. Říha předložil prorektoru 
Čapkovi závěrečnou zprávu (prezentovat bude též na schůzce na rektorátu dne 14. 12. 
2021); dr. Říha děkuje spoluřešitelům ze zapojených kateder/ústavu za výbornou práci. 
 
• Interní rozvojový fond 2022: projekt za FF bude podán do 31. 12. 2021; dr. Říha děkuje 
vedoucím kateder za zaslané nápady a návrhy – budou zapracovány do jednotného, 
celofakultního projektu, který odpovídá prioritám fakulty stanoveným ve strategickém záměru 



(pracovní název / tematická oblast: Podpora alternativních, externích výukových akcí 
a forem, se zajištěním příslušného technického vybavení).  
 
Technické vybavení na podporu online výuky lze zařadit do Národního plánu obnovy 
(schůzka proběhla minulé pondělí; zápis rozeslán; zatím žádné nové informace).  
 
2/4 Dr. Říha, dr. Reimannová – propagace FF 
 
Den otevřených dveří se konal online v pátek 10. 12. 2021 (s naším fakultním chatem) – 
připravil Ing. Pražák ve spolupráci s Radkem Plžíkem z konferenčního centra a využili jsme 
i našich studentů (7 interaktivních místností, 128 zájemců, v plánu je využít chatovací služby 
platformy Discord i v budoucnu pro studenty). 
 
Před 14 dny proběhl Gaudeamus v Brně, účast na covidovou dobu vysoká; v lednu se UPCE 
zúčastní Gaudeamu v Praze.  
 
Úpravy anglické mutace fakultního webu: domluveni katedroví „webmasteři“ (díky všem za 
ochotu), první online schůzka proběhne ve středu 15. 12. 2021.  
 
2/5 Dr. Roebuck – kopírka na 13.np dosloužila.  
Děkan: je třeba chovat se hospodárně, zvážit všechny možnosti. Podobný problém 
s kopírkou mají na budově G. Kopírka dosluhuje; její servis je finančně koncipován na 
spotřebu 20 tis. kopií ročně, čehož v současné době nedosahujeme ani z poloviny. Zvážit, 
zda se kopírka vyplatí, nabídnuto využití i pro jiné katedry. Vedení fakulty projedná možné 
alternativy co nejdříve. 
 
2/6 Dr. Horálek – nabídka výjezdu pro studenty FF. KSKA zvažuje na LS výjezd 5-6 týdnů. 
Zvažují se dvě alternativy: buď Jižní Korea a Japonsko, nebo část Hedvábné stezky – 
Tádžikistán, Uzbekistán, Kyrgyzstán. Zájemci se ozvou dr. Horálkovi. 
 
2/7 Dr. Krása – informoval o navazujícím SP Ethics and Political Philosophy – je třeba 
zapracovat do směrnice o přijímacím řízení, tak aby mohli být uchazeči přijímáni od AR 
2022/23. Vznik dodatku ke směrnici garantuje prod. Reimannová, bude směřováno ideálně 
na lednový senát. 
 
2/8 Doc. Hejduk informoval o Erasmus Incoming – přihlášen velmi malý počet studentů, na 
FF pouze 10 zájemců.  
 
2/9 Doc. Bubíková – GA ČR: 

- z FF získali standardní projekty prof. Vorel, doc. Beran a tzv. postdoc individual 
fellowship incoming Dr. William Wood; 

- nepodpořené projekty – podívat se na posudky a zvážit úpravu a nové podání; 
- víc využívat pestré nabídky GA ČR (projekty Junior Star, mezinárodní projekty, 

incoming projekty, tam není tak obrovský zájem); 
- podávání dílčích zpráv GA ČR na FF do 11. 1. 2022 do 10 h; 
- podávání závěrečných zpráv GA ČR na FF do 28. 1. 2022 do 8 h; 
- GA ČR vyhlašuje doplňující výzvu pro podávání návrhů na kandidáty do 

hodnoticích panelů pro funkční období začínající 1. dubna 2022; FF se mohou týkat 
panely P401 – Filosofie, teologie, religionistika – specializace logika, teologie, 
religionistika; dále také P405 – Archeologie a starší dějiny (do roku 1780) – 
specializace historie středověku a panel P410 – Moderní dějiny (od roku 1780) 
a etnologie – specializace etnologie. Formuláře návrhových listů viz: Doplňující výzva 
k nominacím na členy hodnoticích panelů GA ČR - Grantová agentura České 
republiky (gacr.cz); máte-li návrhy, prosím informovat proděkanku a návrhový list jí 
poslat do 26. 1. 2021, bude postoupenu na GAČR prostřednictvím oddělení RVTČ. 

https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fgacr.cz%2Fdoplnujici-vyzva-2021%2F&data=04%7C01%7CSarka.Bubikova%40upce.cz%7Cb575806a8b8049245a1b08d9bbbaa27e%7C49307c8db7bd42d1957063cbd63caf1b%7C0%7C0%7C637747232528354363%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000&sdata=cTQJ1lZjqDgjWDENDyNkUWm98Hl5Zu2goW3fO1rB7d4%3D&reserved=0
https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fgacr.cz%2Fdoplnujici-vyzva-2021%2F&data=04%7C01%7CSarka.Bubikova%40upce.cz%7Cb575806a8b8049245a1b08d9bbbaa27e%7C49307c8db7bd42d1957063cbd63caf1b%7C0%7C0%7C637747232528354363%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000&sdata=cTQJ1lZjqDgjWDENDyNkUWm98Hl5Zu2goW3fO1rB7d4%3D&reserved=0
https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fgacr.cz%2Fdoplnujici-vyzva-2021%2F&data=04%7C01%7CSarka.Bubikova%40upce.cz%7Cb575806a8b8049245a1b08d9bbbaa27e%7C49307c8db7bd42d1957063cbd63caf1b%7C0%7C0%7C637747232528354363%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000&sdata=cTQJ1lZjqDgjWDENDyNkUWm98Hl5Zu2goW3fO1rB7d4%3D&reserved=0


 
2/10 Dr. Krása – od 1. 1. 2022 se rozjíždí dva nové projekty Marie Curie (MSCA). Dle 
informací z rektorátu je třeba nastavit režie. Vyjedná děkan. 
 
2/11 Dr. Myslivec – dotaz, zda je podpora vedení k případnému doktorskému SP. Pan děkan 
navrhuje schůzku, kde by KVV představila svůj plán. DSP jsou fakultní prioritou. 
 
2/12 Mgr. Keplová – informace o dubnových volbách do AS FF. Příprava začne již v lednu.  
 
2/13 Pí. Tichá – prosí o dodržování termínů dle rozeslaného harmonogramu akad. roku.  
 
2/14 Dr. Krása – v lednu vyjde sborník k Havlově spisu Moc bezmocných (editoři N. Forsberg 
a U. Bjork). 
 
2/15 Děkan – vyšla kniha dr. Ladislava Víta z KAA The Landscapes of W. H. Auden's 
Interwar Poetry: Roots and Routes – navrhuje nominovat do M1. 
 
2/16 Dr. Reimannová – poděkování všem AP i THP za zvládnutí situace v nelehkých 
covidových podmínkách.  
 
 
3. Informace proděkana Říhy 
 
3/1 Budoucí stavební úpravy budovy EA (zejména s ohledem na handicapované osoby): 
probíhají jednání s kvestorem 
 
3/2 Pátek 17. 12. 2021 od 13 h u Lavičky VH: Vzpomínka na Václava Havla. Jste srdečně 
zváni. 
 
3/3 Výběrové řízení – podklady z kateder shromážděny, dne 13. 12. 2021 bude zveřejněn 
inzerát na 1 místo VK KSKA (nástup 1. 2. 2022), 1 místo VK KLKS (nástup 18. 2. 2022), 
1 místo docenta na KLKS (nástup 1. 2. 2022) a 1 místo docenta na KFR (nástup 1. 2. 2022). 
 
3/3 Ediční oddělení – přihlášky budoucích publikací do fakultního edičního plánu na rok 2022 
byly zaslány ing. Němcové; ediční plán 2022 schválen na jednání ER FF UPCE dne 13. 12. 
2021 (9 nových monografií + 3 převody z letošního roku + časopisy: 1 x Annual, 2 x TH). 
Probíhají jednání mezi vedením FF, vedením Polygrafického střediska a vydavatelství 
a kvestorem o novém nastavení spolupráce a ekonomických vztahů. 
 
Další kolegium je naplánováno na 10. 1. 2022. 
 
 
 
Zapsala: Dita Jančaříková                                                      doc. Mgr. Jiří Kubeš, Ph.D.  
V Pardubicích 13. 12. 2021                                                                       děkan 
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